
  

  

 

Beste leden, 

Hierbij ontvangt u de maandelijkse digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-
Hoevelaken. Daarmee willen wij u op de hoogte houden van wat er binnen het 
CDA speelt en informeren over de politieke standpunten van onze raadsfractie. 

De Tweede Kamerverkiezingen liggen nu ruim een week achter ons. 
Verkiezingen waarbij het CDA een mager resultaat heeft behaald. Landelijk 
gaan we van 15 naar 5 zetels. Ook binnen onze gemeente is het aantal CDA-
stemmers fors gedaald. In 2021 behaalden wij nog 13,4 % van de stemmen, 
maar vorige week ging dat percentage naar 5,7 %. 

Bij de gemeenteraadsverkiezingen in 2022 lag dat percentage veel hoger, want 
toen stemden 23,7% van de kiezers op het CDA. Een fenomeen dat we al vele 
jaren zien, het CDA scoort bij lokale verkiezingen veel hoger dan bij provinciale 
of landelijke verkiezingen. Het lokale CDA heeft herkenbare kandidaten, staat 
dicht bij de samenleving en is voortdurend in gesprek met onze inwoners om op 
basis daarvan haar standpunten te bepalen. Dat wordt blijkbaar gewaardeerd.   

Toch is dat lokale succes uit het verleden geen garantie voor de toekomst. 
Onze gemeenteraad kende bij de laatste verkiezingen slechts vijf partijen en 
veel kiezers komen dan bij het CDA uit. Dat kan veranderen zodra partijen die 



 

nu landelijk hoog scoren aan de volgende gemeenteraadsverkiezingen gaan 
meedoen.  

Daarom is het belangrijk dat onze raadsfractie voortdurend in gesprek blijft met 
die samenleving, zodat wij zichtbaar en herkenbaar blijven. Veel inwoners 
krijgen weinig van de politiek mee, dus het is aan ons om onze activiteiten en 
standpunten doorlopend proactief naar hen te communiceren. Inmiddels is het 
bestuur begonnen met de voorbereidingen voor de volgende 
gemeenteraadsverkiezingen. Wij zijn het proces voor het werven van kandidaat 
raadsleden aan het inrichten, zodat wij bij de volgende verkiezingen weer een 
divers samengestelde kandidatenlijst kunnen presenteren. Laten wij ons 
allemaal blijven inzetten voor het CDA om onze positie landelijk en provinciaal 
te versterken en lokaal in ieder geval op het huidige niveau te handhaven, zodat 
wij onze betekenisvolle rol kunnen blijven spelen 

Op woensdagavond 13 december houden wij een openbare bijeenkomst met 
als thema: “Is wonen jouw zorg?” Deze avond gaat over de woonmogelijkheden 
voor jongeren en ouderen en de zorg die daarbij soms nodig is. We gaan het 
gesprek aan met elkaar, maar ook met deskundigen uit de praktijk. De 
uitnodiging is in deze nieuwsbrief opgenomen. Iedereen is welkom, leden en 
niet leden. Van harte aanbevolen.  

Onze raadsfractie informeert u in deze nieuwsbrief over de subsidieregeling 
voor nieuwbouwprojecten, de pre mantelzorgwoningen, een onderwerp waar 
het CDA zich sterk voor maakt, en de inzameling van oud papier. Onze 
wethouder Esther Heutink-Wenderich informeert u over de ontwikkelingen 
rondom het Kerkplein en St Jozef. Uiteraard mag ook deze maand onze Held 
van de Maand niet ontbreken. 

Mocht u vragen hebben over deze nieuwsbrief of de onderwerpen die daarin 
zijn genoemd laat ons dat dan even weten. Mailadressen vindt u op onze 
website: Nijkerk Hoevelaken (cda.nl) 

Met vriendelijke groet,   

Joop van Ruler 
Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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https://www.cda.nl/gelderland/nijkerk-hoevelaken/
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CDA campagne in Nijkerk 

 

Op zaterdagmiddag 11 november hadden wij ons beroemde springkussen 

weer op het plein in Nijkerk opgeblazen om campagne te voeren voor de 

Tweede Kamerverkiezingen. Het weer werkte helaas niet echt mee, maar 

menig (groot) kind heeft er toch heerlijk gebruik van kunnen maken. 

Ondertussen konden wij, samen met het bestuur, wethouder René 

Windhouwer en enkele fractieleden de gesprekken met onze inwoners aan 

gaan. Ook werden wij in de loop van de middag vergezeld door Tweede 

Kamerlid Bart van de Brink uit Amersfoort, die speciaal hiervoor ook de 

Tweede Kamerzetel had meegenomen. Ondanks het weer kunnen wij toch 

terugkijken op een waardevolle middag. 

  
 

 

 

 

 

 



 

Landelijke subsidie nieuwbouw projecten 

 

Het Rijk heeft de subsidieregeling Startbouwimpuls opgezet om bouwprojecten 

die gestart kunnen worden en last hebben van de stijgende bouwkosten toch in 

2024/2025 te laten starten. Ook heeft onze gemeente voor 2 projecten een 

subsidieaanvraag gedaan om  betaalbare woningen te kunnen gaan  bouwen. 

Afgelopen week werd bevestigd dat deze aanvragen zijn goedgekeurd. Voor het 

project Beverdam in Hoevelaken krijgt de gemeente € 200.000,-- en voor het 

project Ooststreeck (Oude Barneveldseweg, Nautilus terrein) in Nijkerk zelfs € 

646.500,--. Een mooie tegemoetkoming om te kunnen starten met  het bouwen 

van betaalbare woningen. Als fractie vinden wij het dan ook belangrijk dat wij als 

gemeente aanspraak kunnen maken op de landelijke subsidies en dat dit ook 

gedaan en met een positief resultaat gedaan wordt. 

 

Rik Meijer 

CDA-raadslid 

 

  

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Pre mantelzorgwoning 

  

Het CDA heeft drie jaar geleden een motie ingediend, waarin wij aan het college 

vroegen naar de mogelijkheden om sneller een mantelzorgwoning toe te staan. 

Op dat moment was daar een verklaring van een huisarts, wijkverpleegkundige 

of een andere deskundige voor nodig. Wij wilden die mogelijkheid verruimen om 

al vooruitlopend op mantelzorg een woning toe te staan waarbij geen indicatie 

nodig is. Vaak ben je te laat als je alles nog moet regelen als degene die 

mantelzorg nodig heeft al een indicatie heeft. De motie werd raadsbreed 

aangenomen en het college kwam na enige tijd met een voorstel. Op zich een 

goed voorstel maar de leeftijdsgrens was bepaald op 70 jaar. Dat vonden wij te 

hoog en hebben dan ook voorgesteld de leeftijdgrens te verlagen. In de raad 

was daar toen geen meerderheid voor. 

  

Als CDA zijn we toch blijven strijden om de leeftijdsgrens te verlagen en dat 

heeft zijn vruchten afgeworpen. In september jl. kwam er een Raad Informatie 

Brief (RIB) waarin het (nieuwe) college schrijft voornemens te zijn de 

leeftijdsgrens te verlagen naar 60 jaar. Mooi resultaat voor onze inspanningen. 

Het is nu mogelijk om vanaf 60 jaar zonder indicatie een mantelzorgwoning te 

realiseren. Er zijn natuurlijk wel voorwaarden aan verbonden. Eén voorwaarde 

is, dat er wel een zorgrelatie (meestal familie) moet zijn. Verder helpt het ook 

een klein beetje om de woningnood op te lossen. 

  

Ook in de pers is er aandacht aan besteed: zie onderstaande link:  

https://www.nijkerkerveen.org/cda-raadslid-veldhuizen-blij-met-verlaging-

leeftijdsgrens-pre-mantelzorgwoningen/ 

  

Hartelijke groet, 

  

Bert Veldhuizen 

CDA-raadslid 

 

  
 

https://us19.mailchimp.com/mctx/clicks?url=https%3A%2F%2Fwww.nijkerkerveen.org%2Fcda-raadslid-veldhuizen-blij-met-verlaging-leeftijdsgrens-pre-mantelzorgwoningen%2F&xid=29a4aac1c4&uid=102748214&iid=3c53d496ae&pool=cts&v=2&c=1701292002&h=92ac007c0a4fc0e5292da672615e73862c5c3e6af8c3a88504a87103176556df
https://us19.mailchimp.com/mctx/clicks?url=https%3A%2F%2Fwww.nijkerkerveen.org%2Fcda-raadslid-veldhuizen-blij-met-verlaging-leeftijdsgrens-pre-mantelzorgwoningen%2F&xid=29a4aac1c4&uid=102748214&iid=3c53d496ae&pool=cts&v=2&c=1701292002&h=92ac007c0a4fc0e5292da672615e73862c5c3e6af8c3a88504a87103176556df


 

 

CDA inventariseert inzameling van oud-papier 

 

De gemeente Nijkerk heeft vanuit vragenlijsten signalen gekregen, dat er 

klachten zijn over de inzameling van karton en papierafval. Een aantal 

organisaties heeft hierover een gesprek gehad met een ambtenaar van de 

gemeente. CDA-Nijkerk Hoevelaken heeft hierop een uitvraag gedaan bij 

een aantal verenigingen, kerken en scholen. Vanuit de uitvraag blijkt dat 

men het gesprek als prettig heeft ervaren. Wel is er onrust dat er wellicht 

op termijn inkomsten gemist gaan worden als elke bewoner wellicht een 

eigen papier-kliko zou krijgen. Het geld dat scholen hiermee ophalen, zorgt 

ervoor dat zij door kunnen gaan met schoolreisjes, Sinterklaascadeautjes 

en festiviteiten rond school. Een deel van de leerlingen komen uit gezinnen 

die het niet breed hebben. Deze ouders sparen dan wel weer heel actief 

oud papier voor de school. De opbrengst van de papiercontainer zetten zij 

in om sociale activiteiten die worden betaald vanuit de ouderbijdrage toch 

door te laten gaan.  Voor verenigingen zijn het financieel zware tijden en zij 

hebben de inkomsten vanuit de papierinzameling hard nodig om te komen 

tot een sluitende begroting. De kerken gebruiken de middelen ter 

ondersteuning van goede doelen. De organisaties menen dat de overlast 

vooral wordt ervaren bij de openbare inzamelingspunten. Het CDA ging de 

wijk in en bekeek de verschillende inzamelpunten. Het beeld lijkt inderdaad 

te zijn dat de inzamelpunten zonder toezicht overlast geven. In januari 

2024 hoopt het college met een voorstel te komen voor het circulaire beleid 

waar de karton en papierinzameling onder valt. Het CDA zal vanuit de 

uitvraag input geven voor de raadsvergadering. Wellicht kan een duale 

oplossing mogelijkheden geven, waarbij alleen de openbare 

inzamelingspunten anders ingevuld worden. 

 

Jan Hofman 

CDA-commissielid 



  
 

   

Kerkplein/St. Jozef 

We zitten als gemeente Nijkerk in een periode waar veel bestemmingsplannen 
aan de raad voorgelegd gaan worden die een grote impact zullen hebben in de 
samenleving. De behoefte aan woningen is onverminderd groot, en ik ben blij 
dat we de komende periode echt een verschil kunnen gaan maken. Soms 
moeten we heel creatief denken om projecten door te kunnen laten gaan. In het 
centrum van Nijkerk ligt natuurlijk die enorm lelijke, kale plek, waar we allemaal 
zo snel mogelijk vanaf willen. En St Jozef, dat daarnaast ligt, moet ontwikkeld 
worden. Door deze twee projecten en aan elkaar te koppelen, wordt het nu 
mogelijk om beide plannen op korte termijn te realiseren. De parkeergarage 
onder het kerkplein gaat gebruikt worden door de bewoners van het nieuwe Sint 
Jozef. Zo kunnen zowel het kerkplein als St. Jozef binnen afzienbare tijd worden 
ontwikkeld. En ik ben dan ook heel blij dat we in november in het college het 
ontwerpbestemmingsplan voor St. Jozef hebben vastgesteld. Iedereen kan nu 
aangeven wat hij of zij van de volumes en ordening vindt. Het ontwerp van het 
gebouw zelf komt in de fase hierna en daar zal de gemeenteraad nauw bij 
worden betrokken. Mooi te zien dat we vooruit gaan! 

Esther Heutink-Wenderich 

Wethouder 

  

  
 



 

 

Helden van de maand november 

 

Na een CDA-bijeenkomst liep raadslid Pam van de Weijer door Paasbos 

en trof drie kinderen aan die zich hadden ontfermd over een piepklein 

egeltje. Ze belde de eekhoornopvang en er was direct iemand bereid het 

kleine diertje op te halen. Het bleek Jolanda van Hezel. Ze vangt al jaren 

kleine egeltjes, eekhoorntjes, haasjes en wilde konijntjes op die gevonden 

zijn. Vervolgens worden ze weer uitgezet als ze sterk genoeg zijn. Naast 

haar fulltime baan als kinderverpleegkundige in de kinderthuiszorg, doet zij 

dit gelukkig niet alleen. We hebben veel bewondering voor deze mooie 

mensen met een groot hart voor kleine wilde dieren. De vrijwilligers van 

de Stichting Eekhoorn en zijn vrienden zijn daarom onze helden van de 

maand. 

  

  

  

 

http://www.eekhoornenzijnvrienden.nl/

